
UCHWAŁA Nr …… 

 RADY MIEJSKIEJ W KARCZEWIE  

z dnia ….. 
 

w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców Osiedla Nowy Karczew oraz ul. 

Częstochowskiej dotyczącej niezwłocznego zabezpieczenia środków finansowych 

na budowę ciągu pieszo-rowerowego oraz do poprawienia i unormowania 

istniejącej organizacji ruchu przy w/w Osiedlu. 
 

 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt. 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym   

(Dz. U. z 2023 r., poz. 40, 572,1463) oraz art. 9 ust. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r.  

o petycjach  (Dz. U. 2018 r., poz. 870 ) po rozpatrzeniu petycji dotyczącej niezwłocznego 

zabezpieczenia środków finansowych na budowę ciągu pieszo-rowerowego oraz do 

poprawienia i unormowania istniejącej organizacji ruchu przy w/w Osiedlu, ustala się, co 

następuję: 

 

§ 1.  Petycję z dnia 22.06.23 r. (wpływ do Biura Rady: 23.06.23 r.) mieszkańców 

Osiedla Nowy Karczew oraz ul. Częstochowskiej dotyczącej niezwłocznego zabezpieczenia 

środków finansowych na budowę ciągu pieszo-rowerowego oraz do poprawienia i 

unormowania istniejącej organizacji ruchu przy w/w Osiedlu uznaje się za nieuwzględnioną z 

przyczyn wyjaśnionych w uzasadnieniu do niniejszej uchwały.  

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miejskiej w 

Karczewie, zobowiązując do poinformowania składających petycję o sposobie jej 

rozpatrzenia poprzez przekazanie treści niniejszej uchwały wraz z uzasadnieniem. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

UZASADNIENIE 

 

Do Biura Rady Miejskiej w Karczewie w dniu 23 czerwca 2023 roku wpłynęła 

petycja, której autorem jest Członek Zarządu WM Osiedle Nowy Karczew w Otwocku 

Małym, działająca w imieniu mieszkańców Osiedla Nowy Karczew oraz ul. Częstochowskiej, 

zaadresowana do Przewodniczącego Rady Miejskiej oraz do Rady Miejskiej w Karczewie.  

Mieszkańcy wzywają do niezwłocznego zabezpieczenia środków finansowych na 

budowę ciągu pieszo-rowerowego oraz do poprawienia i unormowania istniejącej organizacji 

ruchu przy w/w Osiedlu. Potrzeba poprawy organizacji ruchu wynika z tego, iż ze względu na 

obecne oznakowanie (znak postoju) obejmujące cały pas drogowy, mieszkańcy i goście nie 

mają miejsc parkingowych. Wykonanie ciągu pieszo-rowerowego jest konieczne ze względu 

na poprawę bezpieczeństwa oraz planowane utworzenie tzw. drogi serwisowej od DW 801 

przez ulicę Częstochowską.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji poruszyła temat na posiedzeniu w dniu 11.07.23 

r., gdzie 4 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” wystosowała wniosek do Burmistrza 

Karczewa  cyt. „o ustalenie szacowanego kosztu wykonania (zmiany) organizacji ruchu w 

zakresie wskazanym w petycji mieszkańców osiedla Nowy Karczew” (znak sprawy: 

BRM.0012.66.2023). Na posiedzeniu w dniu 05.09.23 r. Komisja ponowiła wniosek (znak 

sprawy: BRM.0012.80.2023). Burmistrz udzielił następującej odpowiedzi cyt. „wniosek 

o ustalenie szacowanego kosztu wykonania organizacji ruchu w zakresie wskazanym w petycji 

mieszkańców Osiedla Nowy Karczew, został przekazany do projektanta. Czekamy na 

odpowiedź.”(data wpływu do Biura Rady: 11.09.23 r., znak sprawy: SEK.0012.56.2023). 

Należy dodać, że inwestycja ta została zgłoszona wnioskiem Komisji ds. Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska z dn. 10.08.23 r. do Burmistrza (znak sprawy: 

BRM.0012.75.2023) do realizacji w ramach Rządowego Programu Inwestycji Strategicznych 

Polski Ład. W odpowiedzi na wniosek Burmistrz poinformował, że na realizację inwestycji 

ciągu pieszo-rowerowego na ul. Częstochowskiej w Otwocku Małym zostało pozyskane 

dofinansowanie z Samorządu Województwa Mazowieckiego i liczy na szybkie zapewnienie 

wkładu własnego (znak sprawy: SEK.0012.51.2023) 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 14.09.23 r. uwzględniając 

powyższe informacje ustaliła, że obecnie nie ma funduszy w budżecie na wykonanie ciągu 

pieszo-rowerowego, w związku z tym Komisja 3 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” 

uznała petycję za nieuwzględnioną. Jednocześnie Komisja zarekomendowała wykonanie 

próby korekty istniejącego na Osiedlu oznakowania. 

Mając na uwadze powyższe podjęcie uchwały uznaje się za zasadne.  
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